
Type: Bestyrelsesmøde
Tidspunkt: Tirsdag den 25-10-2022 klokken 18.30 til 20.30
Sted: Gislinge Skole
Husk: At melde afbud hvis I ikke kan deltage!

Deltagere: Forældrerepræsentanter:
Jacob van Dijk (formand)
Christian Erbo Fjord (næstformand)
Mette Mørch Johansen
Hanne Yttesen
Jens Læssøe
Karina Weitemeyer
Thomas Jørgensen
Britt Tonsgaard
[ingen] (1. suppleant)
[ingen] (2. suppleant)

Gæst:
Ingen

Elevrepræsentanter:
Andrea
Amalie

Medarbejderrepræsentanter:
Søren Hansen
Mark Sørensen

Ledelse:
Randi Hoffmann

Administration:
Sandra Grevy Liljegren

Punkt A Godkendelse af dagsorden
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g
Beslutning Godkendt

Punkt B Godkendelse af referat fra sidste møde
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g
Beslutning Godkendt



Punkt 1 Regnskab og Budget
Ansvarlig Randi
Fremstilling Budgetopfølgning

Vi har fået økonomisk støtte til vikardækning ifm. Projekt Legende Læring.
OBS på, at vi kan få betaling for elever fra andre kommuner, hvis eleverne
derfra kræver særlig indsats.

Beslutning

Punkt 2 Skole og SFO: Tilgang og afgang af børn
Ansvarlig Sandra
Fremstilling SFO 58 børn (sidste måned 60)

KLUB 22 børn (sidste måned 23)
Skolen i alt 198 (sidste måned 196)

Beslutning

Punkt 3 Skole og SFO: Tilgang og afgang af medarbejdere
Ansvarlig Randi
Fremstilling Fået 2 opsigelser fra Helena (0. klasse) og Inge (1. og 5 klasse)

Christina overtager Inges matematiklektioner i 5. klasse resten af året, på
den måde skal klassen ikke både have et skift nu og igen når de starter i 6.
klasse efter sommerferien.
Stillingen er genopslået da der i første runde ikke var nogen der matchede
stillingen.

Til stillingen som Børnehaveklasseleder er der samtaler onsdag d. 26.
oktober, der er mange gode ansøgninger, og vi regner med at én af dem
ansættes pr. 1/12-22.
Der er lavet en god plan for 0. klasse i november måned med 2 voksne i
klassen hele tiden.

Vi har ansat en ny LKT-pædagog pr. 1/12, Anja.
Beslutning

Punkt 4 Status på ungdomsklub
Ansvarlig Randi
Fremstilling Der er lavet aftale om at være i hallen frem til nytår.

Der skal laves ventilationsanlæg og åbnes op for dagslys i kælderen. Jannek
fortæller, at Kommunen har fundet penge til at lave det.
24. november er der booket møde med Mørkøv Ungdomsklub.

Beslutning

Punkt 5 Status på 5.G
Ansvarlig Randi



Fremstilling Generel orientering omkring status på klassens trivsel.

Der kan ses udvikling, men der er stadig et stykke vej endnu. Alle indsatser
fortsættes som de er i gang nu.

Beslutning

Punkt 6 Elevernes ønske om at gå i Brugsen i skoletiden
Ansvarlig Elevrådsrepræsentanterne
Fremstilling Oplægget fra eleverne er at 9.g er prøvekaniner på projektet.

Der skal være retningslinjer for, hvad der må købes. Er der nogen, der ikke
overholder reglerne, skal det lukkes ned for alle. “Vi vinder og taber som et
hold”.
(Forældre foreslår her, at konsekvensen blot bliver nedlukning til næste
bestyrelsesmøde, hvor det tages op, hvad der ikke er overholdt, og ud fra det
tager beslutning om det kan fortsætte)

Randi og Mark tager ønsket op på lærermødet i næste uge.
Bliver ønsket imødekommet, iværksættes først en prøveperiode.

Beslutning Bestyrelsen bakker op om den beslutning, der her bliver truffet.

Punkt 7 APV
Ansvarlig Randi
Fremstilling Der udsendes i samarbejde med HR-afdelingen en opfølgende undersøgelse

til alle medarbejdere omkring deres oplevelse af krænkende handlinger.

Omhandler fysisk og psykisk vold både fra kolleger, forældre, elever og
ledelse.

Sidst der blev lavet en undersøgelse, var i oktober måned 2021 hvor både
Mette og Randi lige var startet.

Beslutning

Punkt 8 Udsættelse af Pædagogisk Dag
Ansvarlig Randi
Fremstilling Pædagogisk dag d. 4 november er aflyst.
Beslutning

Punkt 9 Læsecafé
Ansvarlig Randi
Fremstilling Der er købt bøger for 25.000 kr. ved hjælp af puljer.

Rigtig spændende og nye bøger. Der starter 2 pensionister fra byen, Inge og
Lise. Tanken er at de skal læse højt for eleverne eller eleverne kan
læsetræne ved at læse højt for dem.

Beslutning



Punkt 10 Korte meddelelser
Ansvarlig Alle
Fremstilling Ingen punkter

Punkt 11 Frihedsforsøg på folkeskoler i Holbæk
Ansvarlig Randi
Fremstilling Randi spørger ind til bestyrelsens oplevelse af deltagelse i videns- og erfaring

Skolebestyrelses synes det er godt at være med og fortælle at
frihedsforsøget er fedt, og det skal politikerne vide at vi gerne vil fortsætte
med.

Beslutning

Punkt 12 Kommende arrangmenter
Ansvarlig Alle
Fremstilling Elevrådet tager med videre ud i klasserne og der skal arrangeres julefrokost.

Bestyrelsen laver et arrangerement med ”gå hjem” æbleskiver 21. december

Beslutning

Punkt 13 Evt.
Der er blevet efterspurgt om vi er interesseret i et billiardbord.
Det er vi ikke.
Når klubben er færdig tager vi bordet fra torvet og sætter i kælderen.

Forespørgsel: Aula, hvad er kommunikationsformen på aula, specielt mellem
forældre.
Randi orrientere om at læring og trivesel er med ind over, da vi har rigtig
mange forældrehendvendelser om ”ligegyldige” ting.

Aula guide findes på holbæk kommenes hjemmeside. Søg på ”AULA”
Randi vil nævne i hendes kvartalsbrev tonen på aula og henviser til
vejledning til aula.
Sendes til Jokob, Mette og Hanne til godkendelse inden det sendes.

Punkt 14 Evt. Lukket punkt
Ingen lukkede punkter.



Punkter til kommende bestyrelsesmøder
Ansvarlig Fremstilling
Randi Praktikbank
Randi Gislinge Multiforum
Randi Dalende børnetal


